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Kapłaństwo jest po prostu sposobem bycia z ludźmi. Takim sposobem, który rodzi w nich wiarę
i pobudza ich do myślenia. Bo jak ktoś myśli, to w końcu dojdzie do Pana Boga.

  

Kapłaństwo nie działa przez słowa, rekolekcje, czy konferencje, ale przede wszystkim przez
przykład, doświadczenie. I nie trzeba być tym ekstremalnym księdzem, w takim sensie, że
ksiądz ma robić nie wiadomo co.
  
  Bycie naprawdę ekstremalnym sprowadza się do kochania. I ktoś najbardziej ekstremalny
może być niewidoczny, może nigdy nie wygłosić dobrego kazania. Bo miłość jest ukryta w
środku.
  
  W kapłaństwie najważniejsza jest relacja z Jezusem. Ona jest ekstremalna, bo to Jezus
ukochał mnie tak, że mnie nie zdradzi, nigdy mnie nie zostawi.

  

Cały wywiad Karola Wilczyńskiego z Tomaszem Maniurą OMI - TUTAJ .

  

Zbyszek
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http://www.deon.pl/religia/duchowosc-i-wiara/zycie-i-wiara/art,1942,nie-trzeba-byc-ekstremalnym-ksiedzem-wywiad.html

